
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 18.9.2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril novozvolený predseda Mgr. Dušan Pollák, nakoľko predsedníčka 
komisie PaedDr. Janka Mičudová sa stala vedúcou školstva od septembra 2012. Predseda 
privítal všetkých prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. Zasadnutia sa 
zúčastnila aj Mgr. Izabella Hurajtová, Mgr. Jozef Matis, Mgr. Árpád Laco, štatutári 
športových klubov  a  prednostka MsÚ v Rožňave, Darina Repaská.  

PaedDr. Janka Mičudová požiadala predsedu komisie o doplnenie programu v bode rôzne 
o žiadosť o súhlas na výstavbu kotolne (Spojená škola J. A. Komenského 5) 

Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 
a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 
Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta a monitorovacia správa programového rozpočtu 
Ing. K. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál. Mestské príjmy splnené na 55%, 
kapitálové príjmy nenaplnené, nakoľko sa nepredal prebytočný majetok mesta. 
Mgr. Szőllős – potrebné vedieť prístup šetrenia na jednotlivých školách. 
 
Uznesenie č. 01/09/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
vyhodnotenie plnenie rozpočtu mesta a monitorovaciu správu programového rozpočtu 
a zároveň žiada odbor školstva predložiť na najbližšie zasadnutie komisie prehľad čerpania 
rozpočtu položky 610 podľa stavu k 31.6.2012. 
 
 
k bodu č. 2 
Rusňáková Helena, Rožňava – zaradenie súkromnej školskej jedálne - žiadosť o 
vyjadrenie 
Ing. Nemčok – v zmysle zákona mesto vydáva v tomto prípade súhlas, nakoľko stravníkmi 
budú aj deti a žiaci do 15 rokov veku. Súhlas je ministerstvom vyžadovaný z dôvodu, že 
financovanie tejto súkromnej školskej jedálne pôjde z originálnych kompetencií mesta cez 
jeho rozpočet v novom rozpočtovom roku. V prípade povolenia začiatku prevádzky od 
1.1.2013 od rozpočtového roka 2013. Na rozpočet mesta to nebude mať žiadny vplyv, 
nakoľko mesto na týchto stravníkov už aj v súčasnosti dostáva finančné prostriedky 
z originálnych kompetencií, pretože si ich škola na území obce, v tomto prípade katolícka 
základná škola uvádza vo výkaze 40-01 ako potencionálnych stravníkov. Tieto finančné 
prostriedky sa v zmysle platného VZN prerozdeľujú stravovaciemu zariadeniu, s ktorým má 
konkrétna škola uzavretú dohodu o poskytovaní stravy. Žiadosť bola prerokovaná aj 
v Obecnej školskej rade, ktorá súhlasí so zaradením Súkromnej školskej jedálne Ako doma, 
Šafárikova 3 v Rožňave do siete škôl a školských zariadení.  
 
 
Uznesenie č. 02/09/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave súhlasiť so 
zaradením súkromnej školskej jedálne Ako doma, Šafárikova 3 v Rožňave do siete škôl 
a školských zariadení. 
 
 



 
k bodu č. 3 
Vzdanie sa členstva Mgr. Alžbety Gyömbérovej ako zástupkyne zriaďovateľa v Rade 
školy pri ZŠ Sama Tomášika a MŠ s VJM Ul E. Rótha a delegovanie nových zástupcov 
zriaďovateľa 
Ing. Nemčok -  Mgr. Alžbeta Gyömbérová, bola ako delegovaná zástupkyňa zriaďovateľa 
členkou Rady školy pri ZŠ S. Tomášika v Rožňave a Rady školy pri MŠ s VJM Ul. E. Rótha 
v Rožňave. Nakoľko sa dňa 31.8.2012 odchodom do dôchodku v zmysle zákona vzdala 
členstva v týchto radách škôl, je potrebné delegovať nových zástupcov zriaďovateľa do týchto 
školských rád.  
 
Uznesenie č. 03/09/12 – komisia berie na vedomie vzdanie sa členstva Mgr. Alžbety 
Gyömbérovej v Rade školy pri ZŠ Sama Tomášika v Rožňave a v Rade školypri MŠ s VJM 
na Ul. E. Rótha v Rožňave a odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave do 
týchto školských rád poslanca MZ p. Cyrila Motyku. 
 
 
k bodu č. 4 
Návrh na zníženie počtu poslancov MZ a počtu volebných obvodov pre volebné obdobie 
2014 - 2018 
p. Nagypálová – poslanecký návrh p. R. Ocelníka na zníženie počtu poslancov zo 17 na 13 
bol prerokovaný v MZ 24.5.2012, po predchádzajúcom prerokovaní v odborných komisiách. 
Počet volebných obvodov a ich vysporiadanie ponechal na odporúčanie komisií MZ 
a následné schválenie MZ. Stanoviská komisií k poslaneckému návrhu sú rôzne, ale k počtu 
volebných obvodov sa nevyjadrili. Návrh na zníženie počtu volebných obvodov je z 3 na 2. 
K schváleniu návrhu nedošlo, MZ uznesením návrh zobralo na vedomie a uložilo spracovať 
komplexný materiál na septembrové zasadnutie MZ a zorganizovať verejnú diskusiu 
k predloženým návrhom. Tento materiál bol spracovaný odborom všeobecnej vnútornej 
správy a bol predložený na verejnú diskusiu od 9.8.2012 do 31.8.2012.  
 
Uznesenie č. 04/09/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave: 

1/  zníženie počtu poslancov zo 17 na 13 
 2/  zníženie počtu volebných obvodov z 3 na 2 pre volebné obdobie 2014 - 2018 
 
 
 
k bodu č. 5 
Jaroslav Hlivák, Pača 150 / predaj budovy CVČ 
Mgr. Pollák – p. Hlivák požiadal mesto o predaj budovy v majetku mesta. Ide o budovu, kde 
má sídlo CVČ na Šafárikovej ul. č. 100 v Rožňave. Predmetná budova je zaradená do 
zoznamu prebytočného majetku mesta v zmysle uznesenia MZ č. 193/2012. Záujemca 
o nehnuteľnosť žiada o vyčíslenie kúpnej ceny predmetných nehnuteľností. Tento materiál sa 
predkladá za účelom určenia ďalšieho riešenia presťahovania CVČ a následného predaja 
uvedenej budovy s pozemkami.  
Mgr. Hurajtová – pedagogickí a prevádzkoví zamestnanci CVČ, rodičia ani deti sa 
nestotožňujú s predajom budovy CVČ, nakoľko tieto priestory slúžili deťom už od roku 1955. 
Sú spokojní s jej polohou, jediné čo je zastaralé sú sociálne zariadenia. Presťahovanie do 
budovy Zóny M tiež nie je najlepšie riešenie. Priestory sú tam malé, majú veľa krúžkov 
a taktiež potrebujú priestory na sklad. Bol by to problematický prechod. 



p. Ocelník – do Zóny M by CVČ nesťahoval, má predstavu tam presťahovať MsÚ. Budova 
CVČ by sa mala zachovať pre mesto už aj z historického hľadiska. Keby sa budova teraz 
predala, peniaze by sa minuli. V priemyselnom parku by sa mali otvoriť nové pracovné 
miesta, možno finančná situácia mesta sa zlepší.  
p. Repaská, prednostka MsÚ – investovať finančné prostriedky do starej budovy – vysoké 
náklady. Sú to nevhodné podmienky pre aktivity mládeže. Podporuje myšlienku sťahovania 
CVČ do Zóny M, minimálne z hygienického hľadiska, priestory sú tam väčšie a kvalitnejšie 
pre deti. Je to budova prístupná z každej strany. Rešpektuje všetky pripomienky, ale stojí si za 
týmto efektívnejším riešením. 
Mgr. Szőllős – v prípade schválenia zákona, školské strediská záujmovej činnosti prejdú do 
kompetencie CVČ. Pri takom počte detí či to bude vôbec možne zabezpečiť chod CVČ 
v priestoroch Zóny M.  
Mgr. Bischof – finančná situácia mesta nepustí, sú protichodné polohy – záujmy mesta 
a záujmy detí a rodičov. V prípade predaja budovy navrhuje formou verejnej obchodnej 
súťaže.  
Mgr. Pollák – súčasný prechod do Zóny M by bol problematický. Nevie sa ešte ani predajná 
cena budovy. Po jej vyčíslení kupujúci možno bude mať k predaji už negatívne stanovisko. 
Riešil by to až po schválení zákona, čo bude mať CVČ v kompetencii.  
 
Uznesenie č. 05/09/12 – komisia žiadosť prerokovala a nesúhlasí s predajom budovy CVČ, 
a to z dôvodu: 

a/  vyjadrenia stanoviska CVČ 
b/  prípravy zmeny legislatívy                       

 
 
k bodu č. 6 
Harmonogram využitia multifunk čnej telocvične 
Mgr. Dušan Pollák – v zmysle uznesenia komisie školstva o opätovnom prerokovaní 
harmonogramu multifunkčnej telocvične a žiadosti ZŠ Zlatej o jej využitie, sme pozvali aj 
štatutárnych zástupcov športových klubov, ktorí by potencionálne tieto priestory mohli 
využiť. Prítomní sú aj riaditeľ Gymnázia P. J. Šafárika v Rožňave Mgr. J. Matis a zástupca 
Mgr. Á. Laco.  
Mgr. Matis – predložený je rozpis využitia Multifunkčnej telocvične na školský rok 
2012/2013. V doobedňajších hodinách je rozpis pre výučbu pre potreby školy a poobedňajšie 
hodiny sú rozpísané podľa požiadaviek jednotlivých klubov. Stanovená suma na nekomerčné 
podujatia je 25 €/hod. + režijné náklady (min. 12 €) a komerčné 100 €/hod. + režijné náklady. 
Zároveň žiada mesto o pravidelné splácanie nájmu v danej lehote do 30 dní.  
PaedDr. Mičudová – ZŠ Zlatá potrebuje 90 min pre basketbalovú triedu, ktorú vlastne 
pripravuje pre športové kluby, ale nemá finančné prostriedky na zaplatenie poplatkov. Je to 
v rámci vyučovacích hodín, potrebné nájsť vhodné spoločné riešenie.  
Mgr. Pollák – futbalový klub – mládež má tiež požiadavku možnosti tréningov 
v multifunkčnej telocvični, a to každý utorok v čase od 19.30 do 21.00 hod 
 
Uznesenie č. 06/09/12 – komisia schvaľuje predloženú tabuľku s doplnením podľa 
požiadavky SP MFK Rožňava a ponúka športovým klubom resp. záujemcom možnosť 
využitia športovej haly ešte na 3 dni v týždni v čase od 14.00 do 15.00. hod. po dohode so 
správcom multifunkčnej telocvične v Rožňave.  
 
 
 



k bodu č. 7 
MD ACTORES – plnenie rozpočtu k 30.6.2012 
p. Kobezda – k 30.6.2012 divadlo malo celkové príjmy vo výške 136 000 €, t.j. plnenie je na 
62%. Čerpanie rozpočtu  ku koncu júna 2012 je vo výške 104 500 €, t.j. 47%. Čerpanie 
bežného transferu od zriaďovateľa je vo výške 36 200 €, t.j. 37%. Oproti stanovenému 
čerpaniu celkového rozpočtu na 40% sa prekročilo o 7% z vlastných prostriedkov, a to 
z dôvodu organizovania 2. ročníka medzinárodného festivalu Gemerjazzfest 2012.  
 
Uznesenie č. 07/09/12 – komisia berie na vedomie plnenie rozpočtu MD ACTORES 
k 31.6.2012.  
 
 
k bodu č. 8 
DOMKA – žiadosť o súhlas s usporiadaním pretekov v cyklokrose 
Mgr. D. Pollák – Domka – Združenie saleziánskej mládeže chce v sobotu 22.9.2012 
organizovať na Ul. Okružnej v Rožňave 7. ročník pretekov v cyklokrose pre mládež.  
 
 
Uznesenie č. 08/09/12 – komisia odporúča realizovať podujatie 7. ročníka pretekov v 
cyklokrose organizované Domkou- Združením saleziánskej mládeže v Rožňave dňa 
22.9.2012 na Ul. okružnej v Rožňave. 
 
 
k bodu č. 9 
Slovenský zväz protifašistických bojovníkov v Rožňave – dohoda o spolupráci 
Mgr. Pollák – tak ako je to deklarované v predloženej dohode, dohoda o spolupráci vychádza 
z demokratického a humánneho odkazu protifašistického odboja. V rámci svojich finančných 
možností sa partneri dohody budú spolupodieľať na organizačnom a materiálnom zabezpečení 
podujatí, ktoré sú pietnou spomienkou na padlých v II. svetovej vojne, SNP... SZPB 
v Rožňave už predložilo jednu dohodu o spolupráci, ktorú komisia prerokovala vo februári 
2012. Uznesením podporila činnosť zväzu, ale neodporučila podpísanie dohody.  
p. Ocelník – neodporúča podpísať dohodu, odporúča prerokovať konkrétne podmienky pri 
realizácii konkrétneho podujatia i na ďalšie plánovanie akcie.  
 
Uznesenie č. 09/09/12 – komisia neodporúča schváliť predloženú dohodu o spolupráci a  
odporúča do budúcnosti spoluprácu medzi mestom Rožňava a Slovenským zväzom 
protifašistických bojovníkov riešiť konkrétnymi podmienkami pri organizovaní konkrétnych 
akcií. 
 
 
k bodu č. 10 
PHaSR mesta Rožňava – aktualizácia 
PaedDr. Mičudová – predložila vypracovaný aktuálny materiál týkajúci sa školstva. Doplnila 
množstvo údajov týkajúcich sa škôl a školských zariadení, projektov s ktorými pracujú, počtu 
žiakov. 
 
Uznesenie č. 10/09/12 – komisia odporúča zapracovať predložený materiál do aktualizácie 
PHaSR mesta Rožňava a schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave. 
 
 



k bodu č. 11 
Rôzne a/ MBK REGIÓN Rožňava 
Mgr. Pollák – klub predložil návrh na udelenie ocenenia Zastupiteľstvom Košického 
samosprávneho kraja pre trénerku Máriu Buzinkayovú. Menovaná je dlhoročná hráčka 
a neskôr trénerka basketbalového klubu. Je veľkým prínosom pre kvalitnú prípravu 
v začínajúcich žiackych kategóriách. Celoživotné ocenenia v zahraničných kluboch 
a Medzinárodných organizáciách dáva záruku, že hráčske a trénerské skúsenosti prenáša na 
mladé hráčky.  
 
Uznesenie č. 11/09/12 – komisia podporuje návrh MBK REGIÓN Rožňava na udelenie 
ocenenia pre  trénerku p. Máriu Buzinkayovú  Zastupiteľstvom Košického samosprávneho 
kraja a odporúča tento návrh predložiť na KSK. 
 
 
Rôzne b/ ZPOZ – návrh na zmenu 
Predseda ZPOZ Mgr. Dionýz Kemény navrhol dňa 9.8.2012 na zasadnutí zboru doplnenie 
Štatútu a zásad činnosti ZPOZ o klauzulu v Čl. 3 bode 2a, a to o poskytnutie vecného daru do 
výšky 100 € pre prvého narodeného občana mesta Rožňava.  
 
Uznesenie č. 12/09/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
doplnenie Štatútu a zásad činnosti ZPOZ v Čl. 3 bode 2a, a to o poskytnutie vecného daru do 
výšky 100 € pre prvého narodeného občana mesta Rožňava.  
 
 
Rôzne c/ Spojená škola J. A. Komenského 5 – žiadosť o súhlas na výstavbu kotolne 
PaedDr. Mičudová – riaditeľstvo školy žiada o súhlas vedenie mesta na výstavbu vlastnej 
plynovej kotolne v priestoroch školy a zároveň o odstúpenie od Zmluvy o dodávke tepla č. 
013/200+ o tepelnej energetike v platnom znení zo dňa 10.11.2009. Odôvodňujú to znížením 
ročných nákladov. Celkové investičné náklady na novú kotolňu by hradila škola formou 
podnikateľského úveru na 30 mesiacov (69 900 €). Materiál bol prerokovaný v komisii 
výstavby, územného plánovania, životného prostredia a mestských komunikácií. Uznesením 
komisia odporúča MZ schváliť predmetný zámer, lebo zabezpečuje šetrenie  nákladov mesta 
za tepelnú energiu a odporučuje odpojenie školy od centrálnej dodávky tepla a TÚV. Tým, že 
škola bude mať vlastnú plynovú kotolňu, bude môcť byť zaradená medzi subjekty, ktoré 
môžu požiadať o granty SPP na výmenu ďalších okien, zateplenie budovy a aj strechy, v 
rámci šetrenia energií a pokračovať v rekonštrukcii budovy školy – mestského majetku Je 
však nevyhnutné preskúmať, za akých podmienok je možné odstúpiť od zmluvy o dodávke 
tepla a TÚV s TEKO-R  s. r. o., Rožňava. 
 
Uznesenie č. 13/09/12 – komisia odporúča tento materiál perokovať v komisii finančnej, 
podnikateľskej a správy mestského majetku, uviesť do súladu s legislatívou,  prejednať 
možnosti financovania kotolne a prerokovať možnosti odstúpenia od zmluvy o dodávke tepla 
a TÚV s TEKO-R  s. r. o., Rožňava. 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová        Mgr. Dušan Pollák  
     tajomníčka komisie                    predseda komisie 
 
Príloha č. 1   - tabuľka rozpisu Multifunkčnej telocvične na šk. rok 2012/2013 



 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 18.9.2012 
Tajomník : Erika Švedová 
 
bod 
číslo 

Názov predmetu rokovania a text uznesenia  Zodpovedný 
(vybavuje) 

Spôsob 
vybavenia 

1. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta a monitorovacia správa programového rozpočtu 
 
Uznesenie č. 01/09/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
vyhodnotenie plnenie rozpočtu mesta a monitorovaciu správu programového rozpočtu a zároveň 
žiada odbor školstva predložiť na najbližšie zasadnutie komisie prehľad čerpania rozpočtu položky 
610 podľa stavu k 31.6.2012. 
 

 
 
Ing. Klára 
Leskovjanská 

 
 
 
 

2. Rusňáková Helena, Rožňava – zaradenie súkromnej školskej jedálne - žiadosť o vyjadrenie 
 
Uznesenie č. 02/09/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave súhlasiť so 
zaradením súkromnej školskej jedálne Ako doma, Šafárikova 3 v Rožňave do siete škôl a školských 
zariadení. 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 

3. Vzdanie sa členstva Mgr. Alžbety Gyömbérovej ako zástupkyne zriaďovateľa v Rade školy pri ZŠ 
Sama Tomášika a MŠ s VJM Ul E. Rótha a delegovanie nových zástupcov zriaďovateľa 
 
Uznesenie č. 03/09/12 – komisia berie na vedomie vzdanie sa členstva Mgr. Alžbety Gyömbérovej 
v Rade školy pri ZŠ Sama Tomášika v Rožňave a v Rade školypri MŠ s VJM na Ul. E. Rótha 
v Rožňave a odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave do týchto školských rád 
poslanca MZ p. Cyrila Motyku. 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 
 
 

4. Návrh na zníženie počtu poslancov MZ a počtu volebných obvodov pre volebné obdobie 2014 - 
2018 
 
Uznesenie č. 04/09/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave: 

1/  zníženie počtu poslancov zo 17 na 13 
 2/  zníženie počtu volebných obvodov z 3 na 2 pre volebné obdobie 2014 - 2018 
 

 
 
Helena Šujanská 

 



 
 

5. 
 

Jaroslav Hlivák, Pača 150 / predaj budovy CVČ 
 
Uznesenie č. 05/09/12 – komisia žiadosť prerokovala a nesúhlasí s predajom budovy CVČ, a to 
z dôvodu: 

a/  vyjadrenia stanoviska CVČ 
b/  prípravy zmeny legislatívy                       

 
 
Blanka 
Fábiánová 
 
 

 

6. Harmonogram využitia multifunkčnej telocvične 
 
Uznesenie č. 06/09/12 – komisia schvaľuje predloženú tabuľku s doplnením podľa požiadavky SP 
MFK Rožňava a ponúka športovým klubom resp. záujemcom možnosť využitia športovej haly ešte 
na 3 dni v týždni v čase od 14.00 do 15.00. hod. po dohode so správcom multifunkčnej telocvične 
v Rožňave. 

 
 
 
Erika Švedová 
 

 
 
 

8. DOMKA – žiadosť o súhlas s usporiadaním pretekov v cyklokrose 
 
Uznesenie č. 08/09/12 – komisia odporúča realizovať podujatie 7. ročníka pretekov v cyklokrose 
organizované Domkou- Združením saleziánskej mládeže v Rožňave dňa 22.9.2012 na Ul. okružnej 
v Rožňave. 

 
 
Erika Švedová 

 

9. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov v Rožňave – dohoda o spolupráci 
 
Uznesenie č. 09/09/12 – komisia neodporúča schváliť predloženú dohodu o spolupráci a  odporúča 
do budúcnosti spoluprácu medzi mestom Rožňava a Slovenským zväzom protifašistických 
bojovníkov riešiť konkrétnymi podmienkami pri organizovaní konkrétnych akcií. 

 
 
Erika Švedová 

 

10. PHaSR mesta Rožňava – aktualizácia 
 
Uznesenie č. 10/09/12 – komisia odporúča zapracovať predložený materiál do aktualizácie PHaSR 
mesta Rožňava a schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave. 

 
Erika Švedová 
Mgr. Peter 
Hrivnák 

 



11a/. Rôzne a/ MBK REGIÓN Rožňava 
 
Uznesenie č. 11/09/12 – komisia podporuje návrh MBK REGIÓN Rožňava na udelenie ocenenia 
pre  trénerku p. Máriu Buzinkayovú  Zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja a odporúča 
tento návrh predložiť na KSK. 

 
 
Erika Švedová 

 

11b/. Rôzne b/ ZPOZ – návrh na zmenu 
 
Uznesenie č. 12/09/12 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave doplnenie 
Štatútu a zásad činnosti ZPOZ v Čl. 3 bode 2a, a to o poskytnutie vecného daru do výšky 100 € pre 
prvého narodeného občana mesta Rožňava.  

 
 
Erika Švedová 

 

11c/. Rôzne c/ Spojená škola J. A. Komenského 5 – žiadosť o súhlas na výstavbu kotolne 
 

Uznesenie č. 13/09/12 – komisia odporúča tento materiál perokovať v komisii finančnej, 
podnikateľskej a správy mestského majetku, uviesť do súladu s legislatívou,  prejednať možnosti 
financovania kotolne a prerokovať možnosti odstúpenia od zmluvy o dodávke tepla a TÚV 
s TEKO-R  s. r. o., Rožňava. 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 
 

 

 
 
 
 


